
LINKÖPING, 4 OKTOBER 2023 

Fråga till kommunfullmäktige 

När är det dags att klippa invigningsbandet till Tunvalla? 

Äldrenämnden antog juni 2021 ett nytt funktionsprogram för nyproduktion av 
vårdboende i Linköpings kommun. Trots detta ökar köerna till kommunens vård-
bostäder för äldre med demenssjukdom. I nuläget är det över 60 personer som har 
väntat längre än tre månader i kön och vi kristdemokrater anser att den 
utvecklingen är mycket oroande.  

I början på året togs beslut om att omstrukturera och bygga ut vårdboendet 
Tunvalla, i T1-området, med 20-25 lägenheter för personer med demenssjukdom. 
Sedan tidigare finns det ett par lägenheter för äldre med omvårdnadsbehov i 
fastigheten. Äldrenämndens ordförande Jonathan Hermansson (S) välkomnade 
beslutet i en Corren-artikel i mitten av februari och beklagar att beslutet inte 
fattats tidigare. Social- och omsorgsförvaltningen gjorde bedömningen att de nya 
vårdbostadsplatserna i Tunvalla skulle stå färdiga i slutet på 2023 eller början av 
2024 vilket också står i den tjänsteskrivelse som finns att hitta på kommunens 
hemsida. 

Mot bakgrund av ovanstående vill vi gärna få svar på: 

• När beräknas de 20-25 nya lägenheterna för personer med demenssjukdom 
i fastigheten Tunvalla stå färdiga för invigning?  
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